
DFRI Styrelsemöte 8 april 2025
Organisationsnummer: 802461-0852, Föreningen för digitala fri- och rättigheter

Närvarande styrelsemedlemmar: Christian Häggström, Päivi Morell Heinänen, Alessandro Distaso, Elias 
Rudberg, Ulrika Vincent, Börje Ohlman, Tim Sandgren

Frånvarande styrelsemedlemmar: Shadley Batte

1. Mötet öppnas 18:30.

2. Till mötesordförande väljes Börje Ohlman.

3. Till mötes-sekreterare väljes Christian Häggström.

4. Protokollhantering.

Mötet kom fram till att sekreteraren skriver på cryptpad och när protokollet är justerat så skapar
sekreteraren en PDF och lägger ut på drfi.se hemsidan.

5. Företrädare gentemot banken.

Mötet beslutade att välja att Tim och Börje är företrädare gentemot banken.

6. Vilka kommer få logga in på banken?

Mötet beslutade att Elias, Päivi, Tim och Börje ska ha tillgång till inloggningen till banken. Tim 
och Börje bestämmer vilka av dessa som dessutom har rättigheter att utföra betalningar.

8. Hemsidan. Wordpress idag, gitlab i framtiden?

Mötet beslutade att ladda upp stadgarna som PDF:er.
Ge mötes-sekreterare tillgång till wordpress efter varje möte så att denne kan ladda upp 
protokollet.

9. Nästa möte och vilka former.

Förslag att vartannat möte är online, vartannat är ett styrelsemöte fysiskt. Alla möten 
protokollförs, och till alla möten måste man föranmäla sig till fastän de är öppna.

Andra tisdagen i varje månad = fysiskt möte
Fjärde tisdagen i varje månad = online-möte

Nästa möte är online 22 april kl 18.00
Nästa fysiska möte blir 13 maj kl 18.00

Mötet godtar förslaget.

10. Överlämning från förra kassören Andreas och ordföranden Mattias.

Mötet låter Börje och Tim att uppsöka tidigare postinnehavare för överlämning. E-mail-aliaset 
ekonomi@dfri.se byts till att gå till Tim, Börje och Elias. Dokumentation om hur bankarbetet 
går till finns upplagt på det nya hemsides-utkastet på gitlab.io.

11. Val av bokföringssystem.

Speed Ledger är ett alternativ med bank-koppling. Tidigare ligger på ett självhostat skyddat git-
repo. Inget beslut nu utan underlag till beslut tas på ett senare möte.



12. Information om email från IT-gruppen.

Självhostad mail-server finns som kör mailinglistor. Fråga Elias om frågor om moderering och 
vilka aliasarna går till. Aliaset noc@dfri.se går till IT-gruppen. Styrelsen ger i uppdrag till IT-
gruppen att göra en presentation på nästa fysiska möte.

13. Utvärdering av Signal-gruppen.

Det verkar fungera så vi fortsätter använda både mailinglistan och Signal för 
styrelsekommunikationen.

14. Organisationsmedlemmar.

Årsstämman beslutade om att tillåta organisationsmedlemmar och gav i uppdrag till styrelsen att 
utforma detaljerna kring detta. Ett förslag till detta, utskickat 2025-03-25 till styrelsens 
mailinglista, innebär att organisationer erbjuds fixerade prisnivåer för guld, silver- och järn-
nivå.

Ett annat förslag som framlades muntligen var att förhandla fram ett individuell 
överenskommelse med varje intresserad förening. Inget beslut togs och frågan bordläggs till 
nästkommande möte.

Det konstaterades dock att redan idag kan en förening bli medlem och donera pengar, enligt 
stadgarna. Det konstaterades också att styrelsen inte kan hindra ej önskvärda föreningar att bli 
medlemmar, det krävs i så fall ett uteslutande ur föreningen på en årsstämma (detta också enligt 
stadgarna).

15. Postbox-nyckel till Föreningens postbox på Regeringsgatan.

Mötet beslutade att de två nycklarna ska fördelas på Christian och Börje.

16. Mötet avslutas.

Justeras: __________________________ _______________________________

Elias Rudberg Ulrika Vincent

___________________________ _______________________________

Christian Häggström Börje Ohlman


